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Algemeen 
 
De voortgangscommissie van Sint Maarten biedt u hierbij de twaalfde 
voortgangsrapportage aan over de uitvoering van de plannen van aanpak van Sint 
Maarten. De bevindingen van de commissie zoals neergelegd in deze rapportage 
zijn gebaseerd op uitvoeringsrapportages die van de drie verantwoordelijke ministers 
zijn ontvangen en verdere informatie die tijdens het werkbezoek aan Sint Maarten 
eind oktober 2013 is ingewonnen. 
 
Hoge colleges 
Dit werkbezoek heeft de commissie aangegrepen om kennis te maken met de hoge 
colleges van staat van Sint Maarten en met hen over de plannen van aanpak van 
gedachten te wisselen. De Raad van Advies, de Ombudsman, de Rekenkamer en 
de Sociaal Economische Raad bleken enthousiaste en deskundige gesprekspartners 
te zijn. De commissie heeft zich op de hoogte gesteld van de producten en de 
werkwijze van de colleges. In aanmerking genomen dat deze instanties vanaf 2010 
uit het niets zijn opgebouwd zijn is het zeer te respecteren dat zij nu reeds een factor 
van grote betekenis zijn voor de overheid van Sint Maarten. Het trof de commissie 
hoe gemotiveerd de leden en medewerkers van deze instanties zijn om hun rol in de 
checks en balances van Sint Maarten te vervullen. 
Het is echter jammer dat de regering en het parlement nog niet goed raad weten met 
de rapporten en adviezen, getuige de zeer matige respons op de rapporten en 
adviezen. Waar Nederland op dit terrein een traditie van eeuwen heeft zullen de 
bestuurders en parlementariers hieraan versneld moeten wennen. Vooral het 
fenomeen van ongevraagde adviezen heeft nog een lange weg te gaan voordat het 
in het overheidsbeleid zal landen. De colleges spannen zich in dit proces te 
bevorderen. Zo heeft de rekenkamer voor de parlementariers een workshop 
overheidsfinancien gehouden en binnenkort zal een workshop wetgeving worden 
gehouden. 
 
Ook heeft de commissie gesproken met het Sint Maartense lid van de Raad voor de 
Rechtshandhaving en de vertegenwoordiger van Nederland. Met eerstgenoemde is 
gesproken over het jaarplan 2014 van de Raad in relatie tot de Plannen van Aanpak 
(o.a. Grensbewaking en Vreemdelingendienst).  
 
Voorts heeft de commissie de gebruikelijke gesprekken gevoerd met de 
verantwoordelijke ministers en de hoofden van diensten waar een plan van aanpak 
of verbeterplan wordt uitgevoerd. Tevens is gesproken met de advocaat-generaal 
(landsrecherche) en zijn kennismakingsgesprekken gevoerd met de voorzitter van 
het parlement (ontvangt de rapportages) en de rechter in het hof van justitie 
(gevangenis). Met de directeur van de IBPS (voorheen IND c.q. NTO) sprak de 
commissie over het concept procesbeschrijving immigratie en 
grensbewakingsdienst, van belang voor de samenwerking met de de back office op 
de luchthaven. Aan het eind van het werkbezoek heeft de commissie de gouverneur 
geïnformeerd over de bevindingen van de commissie.  
 
Begroting 2014 
Bij het vorige werkbezoek van de commissie is gevraagd om cijfers om te kunnen 
beoordelen of de plannen van aanpak voldoende in de begroting 2014 zijn verwerkt. 
De commissie stelt het op prijs dat aan dit verzoek vervolg is gegeven, doch de 
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commissie constateert dat er nog geen zekerheid over de financiering bestaat. Zo is 
er in de opgave van justitie nog steeds sprake van een wensbegroting. De 
commissie wijst er nogmaals op dat de uitvoering van de plannen van aanpak 
voorwaardelijk waren bij het verkijgen van de landstatus en dat de financiering 
daarvan prioriteit heeft.   
Het gaat immers niet om extra uitgaven, doch om invulling van belangrijke 
onderdelen van de overheid, zoals het aantrekken van politiepersoneel tot een 
niveau van de minimale sterkte. 
 
Justitie 
Met de minister van Justitie werd gesproken over het gewijzigd format van 
rapporteren. De commissie kan leven met het gehanteerde format zolang daaruit de 
voortgang is op te maken en er zicht bestaat op de belemmerende factoren bij de 
uitvoering. De minister zegde toe het format  voor de volgende rapportage  aan te 
passen conform de brief van de commissie (24 september 2013). 
 
Ook is met de minister gesproken over het visitatierapport van de politie, dat tijdens 
het vorige werkbezoek (eind juli 2013) aan de minister en de voorzitter van de 
voortgangscommissie is aangeboden door de visitatiecommissie. De adviezen en 
aanbevelingen zullen in een implementatieplan worden gevat, waarbij ook rekening 
wordt gehouden met de rapporten van de Raad voor de Rechtshaving over de 
opsporingsfunctie en het aangifteproces. De commissie is daarbij in het bijzonder 
geïnteresseerd in de wijze waarop de korpsleiding omgaat met de aanbevelingen 
inzake het eigen functioneren. 
De commissie zal het implementatieplan ontvangen.  
 
Usona financiering 
De plannen van aanpak gaan het laatste jaar in van de eenmaal met twee jaren 
verlengde AMvRB. De commissie heeft daarop in alle gesprekken gewezen en 
daaraan toegevoegd dat de projecten die worden gefinancierd door Usona ook op 1 
oktober 2014 dienen te zijn uitgevoerd, omdat dan alle betalingen uit het fonds 
stoppen.  
 
Wat moet er in 2014 nog worden uitgevoerd? 
Met het oog op de wenselijkheid de plannen van aanpak in 2014 af te ronden zal de 
commissie, gelet op de veelheid van reeds uitgevoerde projecten en activiteiten, in 
de rapportage over het vierde kwartaal van 2013 per plan van aanpak aangeven 
welk projecten en/of activiteiten nog uitgevoerd dienen te worden alvorens de 
commissie het advies kan geven tot beeindiging. Daaruit zal kunnen blijken of de 
uitvoering in 2014 haalbaar is. De afdeling Juridische Zaken en Wetgeving zal daar 
dan geen deel meer van uitmaken, omdat in deze rapportage geadviseerd wordt het 
verbeterplan als uitgevoerd te beschouwen. 
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A. Politiekorps Sint Maarten (KPSM) 
 
Allereerst stelt de commissie het zeer op prijs dat de minister de commissie op de 
hoogte stelt van de acties die zijn ondernomen om tot een financieel mandaat voor 
de jusititiediensten, in het bijzonder de politie te komen. Operationele diensten, zoals 
de politie, kunnen slagvaardiger werken indien zij niet worden gehinderd door 
omslachtige financiele procedures om snelle operationele uitgaven te kunnen doen.  
 
Besluitvorming plannen 
In vorige rapportages sprak de commissie over het herzien inrichtingsplan, het 
plaatsingsplan, het gewijzigd functieboek en de rechtspositieregeling, die door de 
minister moet worden goedgekeurd. Dat is nog steeds niet gebeurd. Het uitblijven 
van de formalisering van die stukken houdt belangrijke onderdelen van de uitvoering 
van het plan van aanpak  van de politie op. De minister van justitie heeft een 
deskundige ingeschakeld die de laatste hand moet leggen aan het afronden van het 
functieboek, zodat in januari 2014 vaststelling kan volgen. 
Dat geldt eveneens voor besluitvorming over projecten ter uitvoering van het plan 
van aanpak die op het ministerie liggen. De commissie blijft krachtig aandringen op 
het zo spoedig mogelijk vaststellen van deze documenten en gaat ervan uit dat in 
januari ook tot formele plaatsing van politiepersoneel kan worden overgegaan. 
Langer uitblijven van de vaststelling van hogergenoemde documenten, die van 2010 
dateren, is niet langer aanvaardbaar. De commissie verzoekt het ministerieel overleg 
om druk op dit proces te leggen. 
 
ICT 
De minister van justitie heeft besloten aansluiting te zoeken bij de 
gemeenschappelijk voorziening ICT, waardoor het systeem actpol weer bij de politie 
gebruikt kan worden. Voorzien wordt dat actpol per 1 maart 2014 weer kan worden 
gebruikt. 
 
 
Back office 
Kort voor het werkbezoek van de commissie  werd het door de korpschef tijdens het 
vorige werkbezoek toegezegde conceptdocument “ procesbeschrijving immigratie en 
grensbewakingsdienst” via het ministerie van justitie toegezonden. Het concept is 
opgesteld door de IBPS. De korpschef heeft toegezegd het concept zo spoedig 
mogelijk met de directeur van IBPS te zullen bespreken. 
 
Sterkte politie 
Tijdens dit werkbezoek heeft de commissie zich met de politie gebogen over de 
sterkte van de politie in relatie tot de onderlinge regeling minimale sterkte politie. De 
onderlinge regeling schrijft voor dat in 2013 de minimale sterkte van de politie op 75 
procent dient te liggen. Het gaat volgens de regeling om politiefunctionarissen als 
bedoeld in artikel 3 onder a van de rijkswet politie: ambtenaren aangesteld voor de 
uitvoering van de politietaak. Anders gezegd, het executieve deel van het 
politiekorps. Volgens opgave van het korps bestaat het executieve deel van de 
formatie uit 241 fte’s. Bij toepassing van de onderlinge regeling dienen dan 180 fte 
bezet te zijn. De werkelijke bezetting van de executieven is volgens opgave van het 
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KPSM 115; er resteert een tekort van 65 executieve politiemensen. De minister geeft 
in de uitvoeringsrapportage aan dat nog dit jaar 37 executieven zullen instromen 
naar de politieopleiding en dat in januari 32 zij instromers zullen worden 
aangetrokken. Hoeveel executieven zich daaronder bevinden is niet bekend. 
Reeds eerder verzocht de commissie een planning te maken hoe het korps de 
komende jaren op sterkte gebracht gaat worden, hetzij door werving “aan de voet”, 
hetzij door “zij-instromers”. Incidenteel zoals in de laatste uitvoeringsrapportage, 
worden aantallen gegeven, maar enige systematische planning, waarbij ook 
rekening wordt gehouden met voorzienbare uitstroom, bijv. mensen die met 
pensioen gaan, heeft de commissie niet gezien. De commissie verzoekt de planning 
alsnog bij de volgende uitvoeringsrapportage mee te zenden. 
 
Gemeenschappelijke meldkamer 
 
De commissie heeft geconstateerd dat met de gemeenschappelijk meldkamer voor 
politie, brandweer en ambulance weinig voortgang wordt geboekt. Dit wringt des te 
meer omdat voor het inrichten van een centrale meldkamer Usona financiering is dat 
per 1 oktober 2014 afloopt. Verplichtingen zijn echter nu nog niet aangegaan. Erger 
nog, er blijkt geen overeenstemming te zijn over wie aan de meldkamer deelnemen 
en waar de meldkamer moet worden ingericht. De politie heeft daar wel een beeld 
van, doch de commissie bekruipt het gevoel dat de andere twee partners dat beeld 
(nog) niet delen. Een besluit over de centrale meldkamer is daarom door de minister 
van justitie nog niet genomen. De commissie adviseert het Ministerieel Overleg om 
bij de minister van justitie erop aan te dringen dat op korte termijn over de 
gemeenschappelijke meldkamer een besluit kan worden genomen. 
 
Tot slot ontvangt de commissie bij de volgende rapportage een totaal overzicht van 
de kosten van de verbouwing/renovatie van het hoofdbureau van politie. 
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B.  Gevangenis Point Blanche 
 
Ook van de gevangenis liggen nog voorstellen, waaronder het functieboek en het 
plaatsingsplan, ter besluitvorming bij de minister. Hiervoor geldt hetzelfde als in het 
vorige hoofdstuk is gezegd over de politie. 
 
Renovatie 
Tijdens het bezoek aan de gevangenis Point Blanche kon de commissie getuige zijn 
van de renovatiewerkzaamheden. Een aantal verbeteringen op het gebied van 
veiligheid en beveiliging worden meegenomen bij, dan wel uitgevoerd door, de 
renovatiewerkzaamheden. De commissie ontvangt bij de volgende 
uitvoeringsrapportage graag een overzicht welke verbeteringen met deze renovatie 
worden uitgevoerd. 
 
Jeugdige gedetineerden 
Tijdens het vorige werkbezoek heeft de commissie een bezoek gebracht aan de 
cellen voor jongeren tot 18 jaar in de cellen van het huis van bewaring bij het 
politiebureau in Philipsburg. De commissie heeft positief gereageerd op het van 
andere gedetineerden afzonderen van jeugdigen. Onder omstandigheden is het 
onderbrengen van jeugdigen in de cellen bij het politiebureau een goede, doch 
tijdelijke, noodmaatregel. De commissie kijkt met belangstelling uit naar de plannen 
van de minister van justitie voor een permanente oplossing voor de detentie van 
jeugdigen. In de uitvoeringsrapportage wordt de detentie van jeugdigen als afgerond 
gekwalificeerd; de commissie is van oordeel dat dit onderwerp eerst met  een 
permanente voorziening als afgerond kan worden beschouwd. 
 
Personeel 
Bij de volgende rapportage ontvangt de commissie graag een overzicht van het 
personeelsbestand van de gevangenis, waaruit zichtbaar is: de huidige formatie, de 
feitelijke bezetting per 1 januari 2014 en welke vactures er zijn. 
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C.  De Landsrecherche 
 
Personeel 
Omdat het diensthoofd van de landsrecherche de zusterdienst in Nederland bezocht 
heeft de commissie niet met hem kunnen spreken. Wel sprak de commissie over de 
landsrecherche met de advocaat-generaal, die de onderzoeken van de 
landsrecherche aanstuurt. Geconstateerd werd dat de capaciteit van de 
landsrecherche, zeven volledig bevoegde rechercheurs en twee aankomend 
rechercheurs, onvoldoende is om de hoeveelheid onderzoeken goed te kunnen 
draaien. Met externe hulp (uit Aruba, Nederland) werd het gebrek aan capaciteit 
gedekt, doch deze ondersteuning is slechts tijdelijk en is inmiddels geeindigd. 
Daarom moet prioriteit worden gegeven aan het vullen van de formatie van de 
landsrecherche. 
 
De formatie van de landsrecherche bestaat uit 16 fte, waarvan op dit moment 11 
plaatsen bezet zijn. Hoewel de externe werving van vier rechercheur in gang is 
gezet, blijft op korte en middellange termijn extra capaciteit gewenst. De Advocaat-
generaal heeft daarom de minister van justitie van Sint Maarten gevraagd extra 
recherchecapaciteit in Nederland te vragen. Een dergelijk verzoek zal ook door de 
Procureur generaal worden gedaan. Gelet op de actualiteit van het onderwerp 
integriteitsschendingen, de veelheid van zaken en de geringe capaciteit van de 
landsrecherche ondersteunt de commissie het verzoek om ondersteuning uit 
Nederland volledig. 
 
Landsbesluit 
In het gesprek met de minister van Justitie heeft de commissie erop aangedrongen 
het landbesluit, waarin de taken en bevoegdheden voor de landsrecherche nader 
worden geregeld, zo spoedig mogelijk af te ronden. 
 
Samenwerking zusterdiensten 
De commissie heeft vernomen dat het convenant over de samenwerking met de 
zusterdiensten nu door alle partijen is getekend. Dit betekent dat de landsrecherche 
ook met de rijksrecherche de samenwerkingscontacten hernieuwd heeft. 
 
Integriteitsbeeldanalyse 
Over de integriteitsbeeldanalyse heeft de commissie geen nadere informatie 
ontvangen. Een belangrijke doelstelling van een integriteitsbeeldanalyse van het 
bestuurlijk en ambtelijk apparaat van Sint Maarten is het voorkomen van werk voor 
de landsrecherche. Een dergelijke analyse beoogt bij de overheid aan het licht te 
brengen waar het risico van integriteitsschendingen het grootst is, zodat daar 
maatregelen kunnen worden genomen. 
Het is de commissie opgevallen dat door de veelheid van op handen zijnde 
integriteitsonderzoeken – de commissie telde er zes - verschillende partijen een 
afwachtende houding aannemen om te zien welke uitvoering de gouverneur aan het 
integriteitsonderzoek gaat geven. Niettemin is de commissie van mening dat de 
integriteitsbeeldanalyse van de landsrecherche spoedig moet worden opgepakt, 
omdat een dergelijke analyse meerdere doelen kan dienen. Financiele middelen en 
arbeidscapaciteit moeten zo spoedig mogelijk worden vrijgemaakt. Ook om deze 
reden ondersteunt de commissie het verzoek om ondersteuning uit Nederland van 
harte. 
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D.  Burgerzaken 
 
Belangrijke pijlers in het verbeterplan van de afdeling Burgerzaken zijn opschoning 
van de basisadministratie en opleiding van personeel. Voor de uitvoering daarvan 
werd na een aanbestedingsprocedure een opdrachtnemer geselecteerd. Tot 
tweemaal toe stagneert de voortgang van de uitvoering van de opdracht ernstig.  
De minister beschrijft kort in haar uitvoeringsrapportage hoe tot beëindiging van de 
opdracht werd besloten. De voortgangscommissie acht het beëindigen van het 
contract met de eerste opdrachtnemer een verstandig besluit. Met spoed heeft de 
afdeling daarop een nieuw bedrijf geselecteerd voor de opschoning van de 
basisadministratie. 
 
Opschoning basisadministratie 
Bij de afdeling burgerzaken zijn sinds september deskundigen van een bedrijf uit 
Nederland intensief bezig met het opschonen de basisadministratie; hierbij worden 
grote vorderingen gemaakt en wordt tegelijkertijd training on the job gegeven. 
Tevens is met het bedrijf een aanvang gemaakt met het verbeteren van de 
werkprocedures. De commissie heeft bij het bezoek aan de afdeling burgerzaken de 
indruk gekregen dat de samenwerking met het nederlandse bedrijf goed loopt 
waardoor er vertrouwen bestaat dat de opschoning en alle taken uit het verbeterplan 
die daarmee samenhangen voortvarend afgerond gaan worden. 
 
Opleidingen ambtenaar burgerzaken 
Helaas kan dat niet worden gezegd van het opleidingstraject. Daarvoor loopt nog 
een aparte aanbestedingsprocedure en voor het einde van dit jaar moet de gunning 
plaatsvinden. Deze ernstige vertraging in de uitvoering van dit onderdeel van het 
verbeterplan is teleurstellend, maar ook onvermijdelijk, na de breuk met de eerste 
opdrachtnemer. Naar verwachting kan begin 2014 de in 2011 gestarte opleidingen 
weer worden voortgezet met een aangepaste opzet. Het volgen van de opleidingen 
basisopleiding ambtenaar burgerzaken en de vervolgopleidingen, zoals PIVA 
specialist zijn essentieel voor de afdeling om de ambities waar te kunnen maken. 
Een gemoderniseerde PIVA en het voeren van een betrouwbare basisadministratie 
voor afnemers van gegevens (andere overheidsdiensten van Sint Maarten) kan 
alleen worden bereikt met voldoende en vooral goed opgeleid personeel. Daarom 
dient aan dit onderwerp hoge prioriteit te worden toegekend. 
 
Indien de afdeling voor de opleidingen een goede en betrouwbare opdrachtnemer 
weet te vinden  die op korte termijn met de opleidingen begint en de opschoning met 
bijbehorende projecten voortvarend worden uitgevoerd, is het haalbaar het plan van 
aanpak in 2014 af te ronden.
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E.  Afdeling Juridische Zaken en Wetgeving 
 
 
Het verbeterplan van de afdeling Juridische Zaken en Wetgeving kent als 
belangrijkste uitvoeringspunt het voldoende op peil brengen van juridische en 
wetgevingscapaciteit binnen de afdeling. De afdeling is er echter nog niet in 
geslaagd de formatie geheel te vullen. Van de 17 fte van de afdeling zijn er 5 vacant; 
3 juridisch ondersteunend medewerker, 1 juridisch bestuursadviseur en 1 
wetgevingsjurist. Deze functies worden als kritische functies beschouwd. Dit 
betekent dat ondanks een personeelsstop de werving op deze functies door kan 
gaan. Uit de rapportage van de minister is op te maken dat vervullen van deze 
functies moeilijk is door gebrek aan geschikte kandidaten. 
 
Desondanks heeft de commissie herhaaldelijk geconstateerd dat de afdeling erg 
productief is en ook initiatieven neemt binnen de overheid van Sint Maarten om de 
juridische kennis en samenwerking te vergroten. 
Ook is de afdeling erin geslaagd een omvangrijke aanpassing van de wetgeving voor 
het nieuwe land Sint Maarten met succes af te ronden en is de rol van de afdeling 
als kenniscentrum van wetgeving versterkt. 
 
Het op peil houden van het personeelsbestand en het bewaken van voldoende 
juridisch niveau binnen de afdeling zal een permanente zorg van de dienstleiding 
zijn. In de uitvoering van het verbeterplan, zoals dat was voorzien voor de transitie in 
2010, is de afdeling goed geslaagd. De commissie acht het dan ook niet zinvol meer 
om verder te rapporteren over de afdeling en geeft het Ministerieel Overleg in 
overweging het verbeterplan van de afdeling Juridische Zaken en Wetgeving als 
uitgevoerd te verklaren. 
 
Als slotadvies geeft de commissie mee dat centralisering van de wetgevingsfunctie 
bij Algemene Zaken in de situatie van het land Sint Maarten grote voordelen in de 
zin van kostenbesparing en eenheid van wetgeving kan hebben. De commissie heeft 
gemerkt dat tegen centralisatie weerstand bestaat, maar dat die weerstand (mede) 
gebaseerd is op de onjuiste perceptie dat dan ook de verantwoordelijkheid zou 
overgaan. Dat is echter niet het geval. Iedere minister blijft verantwoordelijk voor de 
eigen wetgeving, die in een centrale wetgevingsdienst (AJZen W) opgesteld wordt 
volgens de inhoudelijke eisen van de betrokken minister.  
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F.  Ministerie van Volkshuisvesting, Ruimtelijke Ordening, Milieu en 
Infrastructuur (VROMI) 
 
Inhalen achterstand vergunningaanvragen 
Bij het inhalen van de achterstanden in de vergunningaanvragen heeft het ministerie 
van VROMI grote voortgang gemaakt. Vanaf de start in 2011 tot de laatste 
rapportage is een achterstand ingelopen van 563 naar 78. Dat is een aanzienlijk 
prestatie gelet op de vaak omslachtige procedure die gevolgd moeten worden. 
Terugdringen van de overgebleven 78 zal steeds moeilijker worden omdat het hier 
gaat om aanvragen waar een conflict over bestaat of waar uiteindelijke een besluit 
moet worden genomen of bestuursdwang moet worden toegepast. De commissie 
wijst op het belang recente vergunningaanvragen voortvarend af te handelen om 
conflicten, die vaak door tijdsverloop ontstaan, te vermijden. 
 
Kritieke functies 
Zoals de minister in zijn uitvoeringsrapportage aangeeft is een kwalitatief en 
kwantitatief personeelbestand bepalend voor de mate van uitvoering van het plan 
van aanpak van VROMI. De minister heeft in het gesprek met de commissie laten 
weten dat hij op de aangegeven kritische functies van VROMI mag werven. 
 
Opleiding 
Een belangrijke stap bij de opleiding van personeel is gezet met de succesvolle 
cursus “Buitengewoon ambtenaar van Politie” (BavPol) voor ambtenaren van Vromi. 
Alle cursusten slaagden en dat maakt het werk van de VROMI ambtenaren 
bijvoorbeeld bij geconstateerde overtredingen beduidend effectiever. 
 
Concept wetgeving 
Daarop voortbordurend adviseert de commissie de minister van VROMI vaart te 
houden in de procedure tot vastelling van de concept VROMI landsverordening en 
bijbehorende landsbesluiten, zodat de inspectie en vergunningverlening met up to 
date regelgeving kan werken. 
 
Aanbestedingsregels 
Een van de onderwerpen in het verbeterplan van VROMI is het herzien van de 
aanbestedingsregels. Dit actiepunt staat in het plan van VROMI, omdat dit ministerie 
veel gebruik maakt van aanbestedingen en het eerste initiatief tot uitvoering heeft 
genomen, waarna het doot de ministeries van Financien (wijziging 
comptabiliteitswetgeving) en AZ werd overgenomen. Daarom besprak de commissie 
dit onderwerp met de minister van AZ, die toezegde vaart achter dit onderwerp te 
gaan zetten. De commissie heeft geconstateerd dat de behandelende dienst 
(BAK/AZ) inmiddels actie heeft ondernomen. De minister van VROMI zal als 
belanghebbende betrokken te blijven bij de nieuwe aanbestedingsregels. 
 
De minister van Vromi heeft voorts aangegeven dat hij bij grotere aanbestedingen 
gebruik wil gaan maken van internationale standaards voor contracten, zoals van 
FIDIC (fédération Internationale Des Ingénieurs-Conseils) en niet meer gebruik te 
maken van verouderde regelingen als de SAAB (Standaard Algemene 
Administratieve Bepalingen) en de UAV (Uniforme Administratieve Bepalingen) van 



12 

 

het voormalige land Nederlandse Antilllen, die nog stammen uit een tijd ver voor de 
laatste eeuwwisseling. 
 
Integriteitsbeleid 
Naar aanleiding van de opmerking in de uitvoeringsrapportage dat het aan de 
overheid is te bepalen op welke wijze er uitvoering wordt gegeven aan het 
integriteitsbeleid heeft de commissie gevraagd een toelichting te geven wat daar bij 
het ministerie van VROMI aan wordt gedaan. De SG van VROMI gaf daarop een 
uitvoerige toelichting waaruit is op te maken dat integriteit binnen het ministerie op 
de agenda staat, doch dat nog een lange weg is te gaan om een volledige 
cultuuromslag te bereiken. 
 
 
 
Overzicht van aanbevelingen en adviezen 
 
 

A. De commissie verzoekt het ministerieel overleg om druk te leggen op het 
proces ter vaststellen van de documenten betreffende de nieuwe organisaties 
van politie, gevangenis en landsrecherche; 

B. De commissie adviseert het Ministerieel Overleg om bij de minister van justitie 
erop aan te dringen dat op korte termijn over de gemeenschappelijke 
meldkamer een besluit kan worden genomen. 

C. de commissie van mening dat de integriteitsbeeldanalyse van de 
landsrecherche spoedig moet worden opgepakt en verzoekt het Overleg 
daarop druk uit te oefenen. 

D. De commissie geeft het Ministerieel Overleg in overweging het verbeterplan 
van de afdeling Juridische Zaken en Wetgeving als uitgevoerd te verklaren. 
 

 
 
Overzicht van onderwerpen waarvoor de commissie (nog steeds) aandacht vraagt 
zijn: 

- De commissie ontvangt het implementatieplan naar aanleiding van het 
visitatierapport KPSM; 

- Bij de volgende uitvoeringsrapportage van Justitie zal rekening worden 
gehouden met het gewijzigde format zoals besproken met de minister van 
justitie; 

- De commissie verzoekt de personeelsplanning KPSM alsnog bij de volgende 
uitvoeringsrapportage mee te zenden. 

- De commissie ontvangt bij de volgende rapportage een totaal overzicht  van 
de kosten van de verbouwing/renovatie van het hoofdbureau van politie. 

- De commissie ontvangt bij de volgende uitvoeringsrapportage graag een 
overzicht welke verbeteringen uit de veiligheidsscan van de gevangenis met 
de renovatie worden uitgevoerd. 
 


